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Odpowiadając na interpelację z 21 czerwca br. w sprawie naprawy nawierzchni                         

ul. Bagiennej uprzejmie informuję, że stan techniczny tej ulicy wskazuje na konieczność 

wykonania gruntownego remontu lub przebudowy. Nadmieniam, że efekt bieżących napraw 

cząstkowych utrzymuje się stosunkowo krótki czas (z uwagi na zniszczenie podbudowy i brak 

nośności). Ich koszt, z uwagi na postępującą degradację nawierzchni, pochłaniał coraz więcej 

środków finansowych przeznaczonych na bieżące utrzymanie wszystkich dróg. Obecnie nie 

mamy możliwości przeprowadzenia napraw cząstkowych.  

W związku z powyższym Miasto zleciło wykonanie odwiertów badawczych                                  

w nawierzchni. Na podstawie przeprowadzonych badań wywnioskowano, że wystarczające 

będzie wzmocnienie istniejącej nawierzchni masą bitumiczną (podbudowa, warstwa wiążąca              

i ścieralna) z ewentualnymi korektami istniejących spadków kruszywem. Konieczne jest 

usunięcie nadmiaru gruntu z poboczy i ich wyprofilowanie, nawet w przypadku odłożenia                       

w czasie pełnego remontu. 

 Biorąc pod uwagę szeroki zakres prac do wykonania i ograniczone możliwości 

finansowe, realizacja zadania dotyczącego remontu lub przebudowy ulicy czy też  wykonania 

napraw cząstkowych będzie możliwa po zapewnieniu środków na ten cel  w budżecie Miasta.  

 

 

z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia  

  Zastępca Prezydenta 

   

     /-/ Szymon Łepski 

                   
Do wiadomości: 

1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia 
2. Wydział Organizacyjno-Administracyjny 
3. a/a 

 

 

 


